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Protokol I fört vid Bro nsyxan Samfäl lig hetsfören i n gs
ordinarie årsstämma 2002-05-23 i Brandthovda-
skolans matsal.
Antal näryarande: 21 röstberättigade

Ordförande Magnus Månson hälsade de närvarande välkomna och förklarade stämman öppnad.

$ 1. Dagordning
- Den föreslagna dagordningen godkändes.

$ 2. Ordf. och sekr.
- Till ordförande för stämman valdes Magnus Månson och till sekreterare valdes för stämman
Peter Haglund.

S 3. Justeringsmän
- Tilljusteringsmän tillika rösträknare valdes Lennart Lasson och Hilding Söder-. tillika rösträknare
lund.

S 4. Kallelse till
- Stämman ansåg att kallelse skett på behörigt sätt. stämman

S 5. Styrelsens
- Sekreterare Peter Haglund läste verksamhetsberättelsen. berättelser
Kassör Erik Wredling redogjorde för Vinst- och Förlusträkningen samt Balans-
räkningen för det gångna verksamhetsåret 2OO1-01-01 tll2OOl-12-31. Erik
ville dessutom passa på att rnana alla medlemmar som använder åkgräs-
klipparen till omtanke och försiktighet. Som det nu är kostar den onödiga
summor i reparationer och transporter, för mer eller mindre onödiga skador.

S 6. Revisorernas
- Revisor Birgit Pihl läste revisorernas berättelse. Birgit ville i detta sammanhang berättelse
även inflika, att i ränteintäkten på ca 35 000 kr ligger en värdeminskning på ca.
6 000 kronor dold och den faktiska räntan motsvarande högre. Nettoresultatet
blev dock såsom angivits i årserdovisningen.

S 7. Ansvarsfrihet
- Stämman beviljade styrelsen ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret.

S S. Arets
- Stämman beslöt att årets överskott päkr 142637:29 skallföras i ny räkning. Överckott

S 9. Motioner
- lnga motioner från medlemmarna har inkommit.

S 10. Arvoden
- Stämman beslöt att arvoden till styrelse, revisorer och maskinist samt miljö-
bodsansvariga skulle fastställas till ett belopp om kr 25 000:- vilket motsvarat
nivån från förra verksamhetsåret.

S 11. Inkomst-
- Styrelsens förslag till inkomst- och utgiftstat samt debiteringslängd föredrogs resp. utgiftstat
och kommenterades av kassören Erik Wredling. Erik föreslog stämman en ut-
ökad debitering under resterande del av året, eftersom man redan idag kan se
att föreningen kommer att drabbas av icke budgeterade kostnader om minst
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350 000 kr. Efter viss diskussion fastslog dock stämman att avgifterna trots
allt skall lämnas oförändrade. Detta baserades på det faktum att vårt totala
överskott ur skattesynpunkt bör minskas något.

S 12. Val av styrelse-
- Till styrelseledamöter för 2 år valdes Gunnar Larsson och Erik Wredling ledamöter resp.
(båda omval). styrelsesuppleant
Till styrelseordförande för 1 år valdes Magnus Månson (omval).

Till styrelsesuppleant för 2 är valdes Anders Hallqvist (omval).

S 13. Valav revisorer
- Till revisorer for ett år valdes Kurt Nilsson och Birgit Pihl (båda omval) och revisorsuppl.
Till revisorsupplelant för ett år valdes Nils-Erik Olsson (omval).

S 14. Valav val-
- Till valberedning for ett år valdes(samtliga omval); beredning
Hans-Olof Persson(sammankallande) Kultyxg. 26 tel. 12 41 44
Bernt Nordqvist Kantyxg. 17 tel.12 06 45
Nils Glaveby Bronskittetg. 6 tel. 14 82 35
Kjell-Ovar Gustavsson Bronslursg. 30 tel. 18 83 73

S 15. Gårdarnas
- Gårdarnas kontaktpersoner för verksamhetsåret (tiden mellan två kontaktpersoner
vårstädningar) bekräftades till:
Maria Nilsson och Benny Eriksson Bronsnålsgatan 1

Bernt och Pia Nordqvist Kantyxgatan 17
Håkan och Susanne Eriksson Bronsdolksgatan i7
Harry Siponen och Anneli Äberg Lurblåsarg åtan ZS

S 16. Övriga frågor
- Erik Wredling tog upp frågan om insättning av renstrattar i stuproren framfor- Renstrattar
allt på baksidan av husen. Om inget hinder finns för föremål såsom tennisbollar
mm. kan dessa hamna nere i dagvattenrören dit regnvattnet leds från stuprören.
Om de skulle sätta igen dagvattenrören med åtföljande risk för översvämning
under husen, kan stora kostnader uppstå. Och eftersom dessa kostnader normalt
faller på föreningen, vill nu stämman trycka på vikten av att alla radhusägare
monterar renstrattar. De bästa är en typ som monteras nere vid marken och skall
uppifrån fånga upp allt skräp som är större än en ärta. Alla medlemmar manas
alltså: Se till att montera renstratt nu i sommar, de är inte alls dyra!

S 17. övriga frågor
- Magnus Månson berättade att ComHem har aviserat en markant höjning av Kabel-TV,
Kabel-TV-avgiften. Magnus berättade vidare att Telia helt nyligen har telefon- Bredband
aviserat honom att det nu skulle vara möjligt för alla som så önskar, att låta
ansluta sig tillTelia ADSL. Telia har nämligen utökat avståndet inom vilket det
är möjligta att ansluta sig, från 3,5 till 5,5 km från kopplingsstation. Hastigheten
för dem som ligger närmare blir höjd till 2Mbius och för dem som ligger upp till
5,5 km bort blir hastigheten 0,5 MbiUs. Mer information om detta kommer senare.

S 18. övriga frågor
- Magnus informerade vidare om de åtgärder som pågår under husen. Det är Atgärder under
vidare allmänt en undermålig ventilation under husen. De ventilations- husen.
öppningar som finns är ofta igensatta och bör allstå ses över av respektive
husägare. En diskussion ang nödvändigheten av att ta upp större ventialtions-
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öppningar mynnade inte ut i något konkret. Det primära är dock att tillse att de
befintliga ventilationsöppningarna hålls fria samt att inget vattenläckage förekommer
under husen!

S 19. övriga frågor
- Magnus redogjorde för Mälarenergi's flödespremiesystem och om frågor kring Flödespremie
åtgärder for att reducera kostnaden eller till och med få en återbetalning. En WS-
konsult är anlitad för att ge oss ett bättre beslutsunderlag i denna kniviga fråga!

s 20. Hastigheten på
- En medlem tog upp frågan om hastigheten på gårdsgatorna, och ansåg att det gårdsgatorna och
måste till mer hänsyn och försiktigare fordonstrafik. Detta gäller givietvis alla kate-cykelbanor
gorier av fordon inklusive mopeder. Vi får förutsätta att alla boende i området har
förstånd nog att hålla krypfart inom området, och uppmanar alla som kan att infor-
mera utomstående besökare om problemet. Vad man mojligen skulle kunna göra
är att under barmarkstid ställa upp blom-arrangemang på så vis att hastigheten måste
hållas nere, men både VLT- och post-fordon måste kunna ta sig fram .

Slutligen påminnes alla om att häckarna närmast gator och cykelvägskorsningar
måste hållas nere under 70 cm höjd för bästa möjliga sikt.

S 21. Avslutning
- Ordförande Magnus Månson tackade de närvarande för visat intresse och för-
klarade stämman avslutad.

Justeras:
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Hilding Söderlund

Västerås,


